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　　初一英语作文范文篇一:My favorite sport 我最喜欢的运动
　　There are many kinds of sports that I enjoy, such as swimming, running, and dancing. However, the sport that I like most is basketball. When I was in junior high, I started to play basketball in school. At that time, I found I had loved deeply this sport. Now, I would like to watch basketball games as much as I can. The basketball games have given me the most wonderful time in my life.
　　参考翻译
　　我喜欢有很多种类的运动，比如游泳、跑步和跳舞。然而，我最喜欢的运动是篮球。当我在初中时，我开始在学校打篮球。那时，我发现我深爱着这项运动。现在，我想要尽可能多地看篮球比赛。篮球比赛给了我一生中最美妙的时光。
　　初一英语作文范文篇二:友情 Friendship
　　Friends play an important role in our lives, and although we may take the friendship for granted. We often don\'t clearly understand how we make friends. While we get on well with a number of people, we are usually friends with only a few --for example, the average among students is about 6 per person. In all the cases of friendly relationship, two people like one another and enjoy being together, but beyond that, the degree of intimacy between them and the reasons for their shared interest vary largely. As we get to know people we take into account things like age, race, economic conditions, social positions and intelligence. Although these factors are of prime importance, it is more difficult to get on with people when there is a marked difference in age and background.
　　朋友在我们的生活中扮演着重要的角色，尽管我们可能认为的友谊是理所当然的。我们常常不清楚地了解我们是如何交朋友的。当我们和很多人相处很好的时候，我们通常只有少数的朋友——例如，在学生中平均每人约有6个。所有的友好关系的情况下，两个这样的人喜欢待在一起，但除此之外，他们之间的亲密程度和他们的共同兴趣的原因很大程度上各不相同。我们了解人们会考虑诸如年龄、种族、经济条件、社会地位和智力。虽然这些因素至关重要，但有明显不同年龄和背景的人更难以相处。
　　In a word, good friendship can make your future life more colorful and beautiful, if you want to own a good friendship, please try as I said. Good luck.
　　总之，好的友谊可以让你的未来生活更加精彩和美丽，如果你想拥有一个好的友谊，请试着像我说的。祝你好运。
　　初一英语作文范文篇三:Self-Introduction自我介绍
　　Hello,everyone. Now please allow me to do an introduction. My name is Li Lei. I’m 14 year old. My birthday is on October 11th. My favourite book is twilight. I really love to read the books about vampires. My hobby is singing. Some people say I’m a good singer.My favourite singer is Justin Biber.I think he is a great singer. I love to sing his songs.
　　Besides singing, I love shopping very much. If I have time, I will go shopping with my friends.I’m really good at English, if you have any questions, you can ask me, I will do my best to help you. We can be the best friends forever. Thank you.
　　初一英语作文范文篇四:童年Childhood
　　I always dream about returning to the past. As many people say, childhood is the happiest and easiest time in one’s life.
　　我一直梦想着回到过去。许多人说，童年在我们的生命中是最快乐的，也是过的最快的。
　　Children show you their true emotions. They know what is compassion and what is tolerance better than adults. In their world, all real thoughts are presented. They may easily have different opinions with others, but they never understand what is animosity. They enjoy making friends but they never think about making social communication net. Every child talks from the bottom of his heart without evil plans hidden and never intrigues against each other. Only in children’s way can adults make our life simple, more real and more enjoyable.
　　孩子们向你展示自己真实的情感。他们知道什么是同情，什么是宽容。在他们的世界里，所有想法都是单纯真实的。他们可以很容易地与其他人有不同看法，但他们从来没有明白什么是仇恨。他们喜欢结交朋友，但他们从来不考虑用社交网络。每个孩子都发自内心地和其他人交流，没有邪恶计划和隐藏的阴谋。只有用童年时期的方式才能让成年人们的生活更简单，更真实、更愉快。
　　I wish everyone’s heart would keep as innocent and lovely as they ever did in their childhood. Then, the walls between our hearts can be broken down and the world would be a better place to live in.
　　我希望每个人的心都会保持他们曾经拥有的童年时期的天真可爱。然后，横在人们心中的心墙会坍塌，世界将是一个更好的住所。
　　初一英语作文范文篇五:我的新生活 My New Life
　　This summer, I move to a new city with my parents, and I transfer to a new school. I used to live in the countryside, so my new life is so different from before. The school is a little far from my home, so I go to school by bus. After school, I have many activities in school. Classmates are friendly to me. I learn English now. It’s so interesting that I like it very much. Besides, life in city is different. There are many interesting places to go. At weekends, my parents take me outside. We go to the park, the zoo or go shopping. But we are not so familiar with our neighbors. I think we should build good relationship with them.
>　　【参考译文】
　　这个夏天，我和爸爸妈妈搬到了一个新的城市生活，我也转到了新的学校上学。以前，我住在乡下，所以我现在的生活和以前有很大不同。学校离我的家稍远，所以我要坐公交车去上学。课后，我在学校有很多活动。同学们对我也很有好。现在我开始学英语了，这门课程很有趣，我很喜欢。另外，在城市里的生活也很不一样，有很多好玩的地方可以去。周末，我的爸爸妈妈常常带我出去。我们去公园、动物园，或者去购物。但是我们和邻居们不是很熟悉，我觉得我们应该建立良好的关系。
　　初一英语作文范文篇六:真善美The True, The Good And The Beautiful
　　The true, the good and the beautiful are the Chinese traditional virtue. When I was a little child, my mother told me that the girl who has the virtue of the true, the good and the beautiful is the most beautiful girl. She told me that the truth means I have to be sincere and do not tell lies. The good means that I need to have a kind-heart to everything. The beautiful means that I should have a good mind. She requires me to be that kind of people. And I also go for that goal all the time.
>　　【参考译文】
　　真善美是中华民族的传统美德。在我还是个小孩子的时候，我妈妈就告诉我拥有真善美的女孩才是最漂亮的女孩。她告诉我真意味着我必须要真诚，不说谎。善意味着对所有的一切我都要有一颗善良的心。美意味着我要有一个美丽的心灵。她要求我成为的那样子的人。我也一直朝着那个目标走。
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